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Agendapunt/onderwerp:   
 
Tarieven afvalstoffenheffing 
2024 (memo) 

Fractie
         

Antwoord   

1 
  

Waarom is het de bedoeling 
alleen restafval te beprijzen en 
niet PMD?  

D66 Een tariefprikkel wordt alleen toegepast op 
restafval om het scheiden van grondstoffen te 
stimuleren. Aangezien PMD een grondstof is, 
wordt deze niet beprijsd. Ouder-Amstel heeft 
ten opzichte van de meeste andere diftar-
gemeenten een andere situatie doordat het 
PMD bij het restafval aangeboden wordt en 
dit naderhand gescheiden wordt 
(nascheiding). In het bepalen van de hoogte 
van de prikkel wordt hier rekening mee 
gehouden. Het tarief per inworp ligt daarmee 
lager dan bij vergelijkbare gemeenten 
(verrekening aandeel PMD). 

2 
  

Waarom wordt er nog steeds 
voor gekozen 
eenpersoonshuishoudens 
eenzelfde tarief te laten betalen 
als meerpersoonshuishoudens? 

D66 Gemeente Ouder-Amstel dekt een aanzienlijk 
gedeelte van de totale afvalkosten vanuit het 
vastrecht. Dat vastrecht betaalt ieder 
huishouden voor de inzameling en verwerking 
van alle grondstoffen, het onderhoud van 
inzamelmiddelen, etc. Het verschil in kosten 
ten aanzien van het aantal inwoners zit vooral 
in de kosten voor het inzamelen en 
verwerken van restafval (daar wordt onder 
andere rijksbelasting op geheven).  Een 
eenpersoonshuishouden biedt in de praktijk 
minder restafval aan dan een 
meerpersoonshuishouden. Het verschil in 
kosten tussen een eenpersoons- of 
meerpersoonshuishouden ontstaat dus door 
het variabele tarief op restafval.    

3 Is het verwerken van papier en 
GFT niet goedkoper dan het 
verwerken van restafval? En 
zou een betere scheiding 
daardoor niet een besparing op 
de verwerkingskosten 
opleveren? 

D66 Ja dat is correct. Op het verwerken van 
restafval zit naast de reguliere 
verwerkingskosten een verbrandingsbelasting 
van €35,70 (2023) per ton. Dat maakt het 
duur en biedt een prikkel voor gemeenten om 
grondstoffen beter te scheiden en restafval 
verder te verminderen.  
  
Op de verwerking van grondstoffen zit geen 
belasting. Hiervoor betaalt de gemeente 
verwerkingskosten en ontvangt de gemeente 
soms ook opbrengsten. Om die reden is het 
voordeliger als er zoveel mogelijk 
grondstoffen gescheiden aangeleverd worden 
en zo min mogelijk restafval verwerkt hoeft 
te worden. 

 


